
CRONOLOGIA DES DE L’APROVACIÓ INICIAL DEL PROJECTE NOU CAACB EL 

2019 

• Aprovació inicial Pla Especial CAAC per part de 'Ajuntament Montcada el 12 de 

març del 2019.  

 

• La Generalitat emet informe d'impacte ambiental favorable el 25 d'octubre del 

2019. 

 

• 28 d’octubre de 2019 El Consell de Protecció de la Natura, màxim òrgan 

consultiu en matèria de protecció de la natura i del paisatge de Catalunya, emet 

el seu informe desfavorable perquè l’emplaçament seleccionat per construir el 

nou CAACB resulta inadequat al trobar-se situat dins el Parc Natural de la Serra 

de Collserola, espai inclòs dins el Pla d’espais d’interès natural (PEIN) i espai de 

la Xarxa Natura 2000. S’adjunta informe. 

 

• L'Ajuntament de Montcada aprova provisionalment el CAAC el 19 de desembre 

del 2019 per unanimitat.  El mateix any 2019 DEPANA li diu públicament a la Laia 

Bonet, en un plenari del Consell de Convivència, protecció i Defensa dels 

Animals que si no retiren el projecte interposaran un RCA per estar en un parc 

natural PEIN i Xarxa natura 2000 i amb informe CPN desfavorable. La tinenta 

d’alcaldia fa cas omís. 

 

• Març de 2021 DEPANA interposa demanda i l'ajuntament segueix sense reunir-

se amb nosaltres.  

 

• S’adjunta el plànol de la proposta alternativa que ja al 2019 li vam exposar a la 

Presidenta del Consell de Protecció dels Animals. També ho vam exposar en les 

aportacions al PAM 2020. 

 

• A la reunió 1-12-22 amb Ada Colau per altres temes DEPANA  exposa el següent: 

Ubicació del nou CAACB: Es pregunta a l’alcaldessa si te coneixement del recurs 

interposat per DEPANA contra l’ajuntament pel Pla especial urbanístic del 

CAACB, al terme municipal de Montcada i Reixac dins el Parc Natural de la Serra 

de Collserola. de 28 d’octubre de 2019. De fet, fa temps que DEPANA reivindica 

la necessitat imperiosa d’una nova protectora i defensa la localització alternativa 

a l’aparcament de vehicles sense ús de l’antic Parc d’atraccions de Montjuïc, que 

comptaria amb la mateixa superfície de 6 Ha i que compliria amb les condicions 

d’accessibilitat, manca d’afectació al Parc Natural i ubicació dins el terme 

municipal de Barcelona, amb accés al transport públic pels voluntaris i possibles 

adoptants. Aquesta proposta de DEPANA va ser presentada juntament amb 

altres suggeriments, amb motiu del tràmit d’informació pública de l’avanç del Pla 

Director Urbanístic Metropolità al gener de 2020. Es planteja a l’alcaldessa la 

possibilitat de reunir-se per parlar-ne. No se’ns convoca a cap reunió.  

 

• Finalment el 7 de març de 20223 se’ns convoca a una reunió amb la Sra. Janet 

Sanz, sense arribar a cap solució. 

 

• DEPANA va sol·licitar mesures judicials cautelars el 15 de juny d’enguany. 

 



• 2 d’octubre d’enguany, rebem interlocutòria del Jutjat de lo Contencioso n.11 de 

Barcelona, que suspèn cautelarment el projecte.  

 

 

 

  

 

 

 

 


